
 
 

El sentiment fester 

  

Diuen els amants de la FESTA que el sentiment alcoià i la manera de viure la 

festa que tenim a Alcoi no la tenen en cap altre lloc.  

  

Qui decideix on nàixer? Qui decideix ser blanc, negre o d'altra raça ? Ningú pot 

decidir-ho. Hi ha coses que són així, i ja està. És el mateix que decidir en quina 

època nàixer o de quins esdeveniments ser testimoni.  

  

Com creieu que es decideix sentir la festa? Evidentment no es pot decidir, et 

passa i ja està. El sentiment fester és lliure, no mira edat, origen, condició 

social o gènere, no el pots elegir. Simplement, es té, i una vegada arrelat, no el 

pots amagar.  

  

Sempre han dit els festers que a Alcoi ens vestim de festers, no ens 

disfressem, aleshores per què el sentiment fester dels homes alcoians 

representa la tradició, és pur i autèntic i el sentiment fester de les dones 

alcoianes que volen participar en igualtat ha de ser una disfressa i un 

carnaval? 

  

Fonèvol 


